

Travel Agenda

29 October    Fly from Kunming to Kathmandu, Nepal, and commute to Dhulikhel. (Suggested Flight: MU2593)
Registration. 
30 October    Himalayan University Consortium Annual Meeting 
             Morning:  Keynote speeches by senior representatives from the eight countries of the Hindu Kush Himalayan region.
Afternoon: Group Discussions on HUC Strategy and Action Plans for 2018-2025.
31 October    Morning:   Himalayan University Consortium Annual Meeting
Conclusions on the process of country chapters and nomination of Steering Group members.
Afternoon:  China HUC Members’ Meeting
 Discussion on the process to establish an HUC Country Chapter of China and how to mobilize resources to support HUC activities.
1 November   Fly from Dhulikhel, Nepal back to Kunming. 
(Suggested Flight: MU758)
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10月29日    从昆明飞往尼泊尔加德满都（建议乘坐MU2593航班），坐车前往图利凯尔。会议注册。
10月30日    喜马拉雅大学联盟年会 
              上午：  来自兴都库什喜马拉雅地区八个国家的高级代表主旨发言
下午：    关于喜马拉雅大学联盟 2018-2025年战略和行动计划的小组讨论。 
10月31日     上午：  喜马拉雅大学联盟年会
关于各国分会进程总结及小组成员提名。 
下午：  喜马拉雅大学联盟中国分会会议
讨论了建立喜马拉雅大学联盟中国分会进程，以及如何调动资源支持喜马拉雅大学联盟的发展。 
11月1日       从图利凯尔到加德满都，飞回昆明（建议航班：MU758） 


